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Forslag til saker som rådet kan diskutere: 

• Diskusjon av vår faglig visjon 

• Oppfølging fra gruppeledersamlingen 

• Rekruttere medisinere i faste stillinger 

• Språkdebatt; norsk som undervisningsspråk.  

• Andre temaer, slik som språk, som er interessant for hele UiO.  

• Blodkursal-gruppe. Diskutere den nye undervisningsvirkeligheten, dette med utfordringer 

knyttet til antall studenter, størrelsen på undervisningsrom og størrelsen på grupper.  

• Nå er vi ute av pandemien og vi har lært mye om digital undervisning. Nå er vi tilbake der vi 

var. Utnytter vi potensialet av det vi lærte under pandemien? Det kommer flere studenter. 

Jeg kommer til å ese ut i mine kurs. IT-salen er for gammel. Kan vi tenke større? Annerledes 

undervisning? Og dette med våre auditorier og undervisningsrom, noen er veldig gamle… 

• Undervisnings-regnskap for å se hva vi faktisk underviser 

• Diskutere de større linjene i undervisning; overordnet diskusjon på undervisning. Kanskje 

dette skal diskuteres i et annet fora. 

• Livsvitenskapsbygget. Vi skal jo inn der, og vi vet ikke mye. Også er det det nye sykehuset, 

hvor går anleggsveien osv? Med alt dette som er ferd med å skje - hvordan skal noe av 

undervisningen legges ned der, altså de store linjene, hvordan påvirker dette oss på 

undervisning og forskning? 

• Kan vi omrokere pengene, noe strategisk, noen satsninger, slik at vi kan få frigjort flere 

midler? Har vi noen muligheter for å tenke strategisk slik? Spør Coen 

 

Studentene oppfordres til å ta opp saker som er viktig for dem. Thorbjørn sier at saker ofte blir 

tatt opp på høyere nivå. 

 

 

 

 


